
Oare astia-s bolnavi?
Sunt tare curios sa aflu ce cred oamenii intregi la minte despre toata tarasenia asta cu
accidentul lui Huidu, de care nu mai scapi nici in gaura de sarpe. Am inteles, o zi, doua, sa manance si
fatucile vorbitoare la microfon dimpreuna cu "tocsouistii" o paine, dar bag seama c-au trecut de mult si
de cozonac. Toata cohorta de realizatori vorbeste numai despre accidentul lui Şerban Huidu. Vin sa-si
dea cu parerea generali in rezerva, analisti, astrologi, psihologi, sociologi, politisti, piloti, avocati,
procurori, politicieni, mame Omida, dar cine nu vine? De la madam Tatoiu, pana la Bogdan Chirieac,
fiecare are ceva de spus, de interpretat, de acuzat, de aparat in cazul celebrului accident. Cred ca numai la
interventia doamnei Romica Jurca nu s-a pomenit nimic de Huidu, dar nu-i timpul trecut, am mare
incredere in tagma asta a manuitorilor senzationalului. Cu tot sadismul de care eram capabil am urmarit
intr-o seara emisiunile ce se destrabalau pe la posturile de televiziune, incercand sa aflu limitele prostiei.
Mi-a fost dat sa aud niste conexiuni zamislite in direct, de m-am intrebat daca medicii psihiatri din platou
ar mai putea face ceva pentru emitatorii respectivelor aberatii. Desigur, nu ne obliga nimeni sa ne uitam la
inflacaratele dezbateri, sa ne insusim risipa de cerneala facuta intru paruirea acestei tragedii, dar tot
amestecul asta de ipoteze, concluzii si demonstratii se cuibareste in porii societatii si - cel mai grav -
modeleaza niste false conceptii. Adica, toata mascarada asta transmisa prin perfuziile media va fi socotita
de privitorul credincios celor debitate la televizor, drept o atitudine fireasca, de normalitate. Daca pana
si liderii politichiei s-au ingramadit sa tina pasul cu languroasele evolutii de pe scena penibilului, cred
ca-i groasa rau. Nu vreau sa spun ca politicienii nostri n-ar cocheta cu penibilul sau ca amestecul lor in
subiecte trase de par ne-ar surprinde, dar sa lase ei deoparte datul la gioale pentru a palavragi in direct
despre un realizator tv e cam mult si pentru natura lor bizara. N-am inteles si nu voi intelege in ruptul
capului care e miza intinderii pe toate gardurile a acestui subiect. Teoretic, audienta, dar cred ca orice
devorator de zoaie televizate, de telenovele in direct s-a saturat deja de toate interpretarile paruite si
intoarse pe toate fetele. Şi-atunci? Sa fie vreo boala? N-as zice nu, judecand dupa incrancenarea
maladiva dovedita de fauritorii de dezbateri din saloanele, pardon, studiourile televiziunilor. Fara nicio
urma de gluma: trebuie sa fii afectat serios pe la unele piese pentru a repeta, asemeni celor bantuiti de
obsesii, niste lucruri, din zori pana seara si iar pana-n zori, ignorand problemele care privesc o natie, nu
o familie si-o mana de prieteni. Nu de alta, dar n-avem cunostinta ca Huidu ar fi ruda cu douazeci de
milioane de romani.

Cuvinte cheie: avocat  arad  accident  bogdan  sip  televiziune  tura  medici  subiecte  microfon

Pagina 1 / 1

https://www.sibiul.ro/cauta/1/avocat
https://www.sibiul.ro/cauta/1/arad
https://www.sibiul.ro/cauta/1/accident
https://www.sibiul.ro/cauta/1/bogdan
https://www.sibiul.ro/cauta/1/sip
https://www.sibiul.ro/cauta/1/televiziune
https://www.sibiul.ro/cauta/1/tura
https://www.sibiul.ro/cauta/1/medici
https://www.sibiul.ro/cauta/1/subiecte
https://www.sibiul.ro/cauta/1/microfon

